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Pohjoinen aluekumppanuuspöytä 26.11.2024

Paikka Heinämaan rukoushuone

Aika 21.11.2024 klo 18-20.30

Osallistujat Henni Ahokas
Jani Alaranta
Laura Helviö
Laura Kuisma
Markus Lammensalo
Suvi Liiri-Hämäläinen
Niko Luomaa
Hanna Ylitalo
Harri Kettunen

Poissa Anne Baikov
Pinja Hämäläinen

1. Kylien tilanne
- Mikä on tilanne nyt kyläsi osalta?
- Mihin suuntaan kehitys menee ja miltä lähitulevaisuus näyttää?
- Pitäisikö johonkin pyrkiä vaikuttamaan vai riittääkö asioiden seuraaminen

sivusta?

Pennala - nähdään kasvavana ja näkemykset positiiviset. Ilkivalta ja levottomuus
kuitenkin ehkä lisääntyneet. Yhteisöllisyyttä kaivattaisiin lisää - joulukalenteri yksi
keino tähän.

Heinämaa - joitakin tapahtumia Jursalan kentällä/ hallilla ja rukoushuoneella. Lapsille
haluttu järjestää tekemistä ja toimintaa.

Virenoja - nuorisoseura ja vanhempainyhdistys aktiivisia. Koulun lakkautusuhka,
uuden nuorisoseurantalon rakentaminen. Lokkilampi, kehittämissuunnitelma HAMK
opiskelijoiden laatimana, toteutus talkootöinä?

Ideoina yhteisöllisyyden lisäämiseksi nostettiin kylien väliset leikkimieliset kisailut.
Aluekumppanuuspöydän tapahtumissa voisi huomioida kylien tapahtumakalenterin
niin, että tapahtumia ja tekemistä olisi ympäri vuoden.
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2. Budjetti
- Tämä vuoden käytettävissä olevat rahat - 2992 € käytettävissä
- ensi vuoden menot, alustavasti käytettävissä n. 2400 € (alv 0%) (summa

tarkistettava)

Kynttiläkävelyiden ulkotulet on hankittu ja Heinämaalle ostettu makkaroita noin 65 €.

Sovittiin rahojen käytöstä:
- Pennalan joulukalenteriin n. 200 € (glögiä, pipareita yms.)
- Virenojan kynttiläkävely n. 200 € (glögiä, pipareita yms.)
- Heinämaan kynttiläkävely n. 150 € (glögiä, pipareita yms.)
- pelastusliivit kanoottiin, gps-jäljitin, lukko?
- seuraavan vuoden kynttilät n. 500 €
-

Ensi vuodelle ideoitiin mm. kylien yhteinen virkistyspäivä, johon kuuluisi mm.
opastusta ja kokeiluja kanootin käyttöön.

3. Tulevat tapahtumat

- Heinämaan kynttiläkävely la 30.11. klo 17.
- Pennalan joulukalenteri 1.-24.12.2024
- Virenojan kynttiläkävely 6.1.2025
- Heinämalla talvi- ja hiihtotapahtuma 15.2.2025

4. Hankittu kalusto

Keskusteltiin hankitusta kanootista. Aiemmin on hankittu kanootti kaikkien kylien
käyttöön:

- kanootti 3 henkilölle
- tarvitaan pelastusliivit
- varausjärjestelmä (esim. Virenojan nuorisoseuran sivuille), lukitus ja

jäljitys mietittävä

5. Virenojan koulun lakkautusuhka
Keskusteltiin koulun lakkautusuhasta:

- kaupunki ilmoittanut jatkavansa sopeuttamistoimia listansa mukaan
- aluekumppanuuspöytä jättänyt lausunnon asiaan, samoin

vanhempainyhdistys
Pohdittiin / jatkossa selvitettävä:

- Millä tavoin/ perusteilla koulujen lakkautuksia on saatu peruutettua muualla
Suomessa?

- Pyydetään kaupunki tuomaan esiin laskelmat kustannussäästöistä.
- Keskustelutilaisuus koulun jatkosta alkuvuodelle
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6. Orimattila- Lahti -Heinola linja-autovuoro
- aikataulut, vuorojen ajamatta jättäminen, täysiin autoihin kyytiin ottaminen

Ei ehditty käsitellä.

7. Kokouspalkkiot
- Kokouspalkkio 35 €/ kokous, maksetaan max. 3 kokousta/vuosi
- Kokouspalkkion voi myös käyttää osana toimintabudjettia

Sovittiin, että kokouspalkkiot maksetaan osallistujille.

Jani jakaa henkilötietolomakkeen kumppanuuspöydän jäsenille täytettäväksi ja
kaupungille toimitettavaksi.

8. Kokouksen pöytäkirjojen jakelu
- käytännöt

Ei ehditty käsitellä.

9. Muut asiat

Sovittiin, että Jani tekee facebookiin Pohjoisen aluekumppanuuspöydän oman
profiilin, jota käytetään aluekumppanuuspöydän asioiden ja tapahtumien
tiedottamiseen.

Yhdeksi tulevien kokousten keskustelun aiheeksi toivottiin Ilmakanmäen
suojelukohdetta. Kohde on suojeltu 40. vuodeksi. Ennen seuraavaa keskustelua
selvitetään, mikä on suojelukohteen status ja mitä alueelle tapahtuu suojelun
päättyessä.

Laura H. selvittää Petäkoskelta ohjeistusta kauppaostosten/ hankintojen
käytännöistä.

10. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään joulukuussa. Ajankohtaehdotukset signal-ryhmässä.

26.11.2024
Pöytäkirjan laati

Hanna Ylitalo


